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本人茲申請博士論文口試，論文研究題目為：
I would like to apply the oral defense of the doctoral dissertation. My dissertation title:
																																												 
附上研究成果說明(註1)與著作目錄五份，博士論文一份，及已發表或被接受之著作抽印本各一份(註2)，懇請核准同意交學術委員會審查。
I attached five copies of research finding report (note 1) and publication list, one copy of doctoral dissertation and published/accepted paper(s) (note 2). I earnestly request for the agreement to submit my documents to the academic committee for academic review.
此  陳TO系辦檢查項目checklist (filled by CS Officer)：
□ 非休學not in temporary suspension
□ 學分修畢且專業學分數亦符合規定
complete all the required credits
□ 三門必修課(91學年度以後入學者)：
Four required courses (enrolled after 2002)
□已繳交submitted    □未繳交not yet
□ 第一外語能力資格通過聲明表Declaration Form for First Foreign Language Qualification：
□已繳交submitted    □未繳交not yet
□ 資格考已通過，通過日期：	       	
Passed qualification exam, date:
□  proposal已通過，通過日期：	       	
Passed the proposal, date:

檢查人examiner：	         	
日期Date：	         	
□


指導教授Advisor’s Signature 	　　　　　　　	

系  主  任Chairman’s Signature 	　　　　　　　　	


申請人簽名Applicant’s Signature：　      　　　　	
學號Student ID：	　　　　　　　　　	
日期Date：	　　年(Y)	　　 月(M) 	　   日(D)

備註(Notes)：
1. 具體說明所發表之論文的重要性，如：期刊在相關領域的代表性、Impact factor，或論文被引用次數等。
Please clearly specify the importance of your dissertation, i.e.: the impact factor of journals in corresponding research areas, # citations, etc.
2. 含接受函及評審意見。著作中若有指導教授以外之共同作者，應具體說明每人之分工與貢獻。
For published/accepted paper(s), a letter of acceptance and expert review comments should be included. If there exists co-author(s) excepting you and your advisor, you should clearly specify the division of work and contributions of each co-author.
3. 如為第二次申請學術審查，必須提供與前次申請資料的差異( difference) 。
If this is your second time to apply for academic review, please clearly specify the difference between the current document(s) and the previous one(s).   

